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Zápis ze zasedání Vědecké rady 
Fakulty podnikohospodářské VŠE v Praze, 

které se konalo dne 16. prosince 2009 

Program: 

1. Zahájení  

       -  prof. Ing. Jaromír Veber, CSc. 

2. Krize v ČSA z pohledu Mgr. Nováka 

      -   Mgr. Václav Novák – člen VR FPH 

3. Informace o vybraných aktivitách fakulty: 

 EQUIS – doc. Sedláčková 

 Program MBA – Ing. Háša 

 Společné bakalářské studijní programy v zahraničí – prof. Veber 

4. Projednání studijních programů realizovaných v ruském a anglickém jazyce 

-  prof. Veber 

5. Různé  

6. Závěr VR 

Materiály k projednávaným bodům obdrželi členové vědecké rady v předstihu společně 

s pozvánkou na jednání, k bodu různé operativně při jednání VR.  

 

Ad 1)  Zahájení 

Po přivítání přítomných, děkan fakulty, prof. Veber informoval o dílčích změnách ve složení 

VR.  S ohledem na tu skutečnost, že doc. Mikovcová se stala prorektorkou VŠE, byl do této 

funkce děkanem fakulty ustaven doc. Hnilica a děkan fakulty ho jmenoval členem VR a 

v rámci zahájení VR mu předal jmenovací dekret.   

 

Ad 2)  Krize v ČSA 

Vedení fakulty se rozhodla pořádat svého člena VR, aby informoval o průběhu řešení krize 

v ČSA, ze svého pohledu jako krizového manažera a předsedy dozorčí rady ČSA.  

Prezentace vyvolala očekávanou diskusi, která pokračovala v neformální diskusi po skončení 

VR.  

 

Ad 3)  Informace o vybraných aktivitách fakulty 

Proděkanka fakulty pro zahraniční vztahy doc. Sedláčková informovala členy VR o postupu 

prací spojených s akreditací EQUIS. 

Ing. Háša, výkonný ředitel ISBM informoval o aktivitách fakultního institutu zaměřeného na 

organizaci odborných kurzů pro praxi, zejména MBA programech.  

Prof. Veber informoval o představách fakulty spojených s přípravou a realizací společných 

studijních programů realizovaných v Rusku a Vietnamu. 
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Po krátké diskusi výše uvedené informace vzala VR na vědomí.  

 

Ad 4)  Projednání studijních programů realizovaných v ruském a anglickém jazyce 

V návaznosti na informaci o přípravě společných studijních programů vyučovaných v ruském 

a anglickém jazyku předložil prof. Veber návrh projednání materiálů dodatku akreditačních 

materiálů oboru Podniková ekonomika a management s výukou v ruské a v anglickém jazyce. 

Přítomní členové VR (Mgr. Novák, prof. Vodáček) pozitivně hodnotili předložený záměr, 

zároveň však upozornili, že je třeba věnovat zvýšenou pozornost vyučujícím s ohledem na 

jejich jazykové znalosti. Prof. Veber v tomto směru informoval, že fakulta pro výuku v ruštině 

plánuje uskutečnit opakovací kurz ruštiny s aktuálními manažerskými a ekonomickými 

výrazy.  

Závěr: 

Po této diskusi byl návrh schválen všemi přítomnými členy VR.  

 

Ad 5  Různé 

Děkan fakulty předložil VR ke schválení dva návrhy:  

- Vít Pošta – člen katedry mikroekonomie – člen zkušební komise pro obhajoby a státní 

závěrečné zkoušky – návrh předložil a zdůvodnil prof. Soukup – vedoucí katedry 

mikroekonomie 

- prof. Vladimír Novák – medaile A. Rašína – návrh předložil a zdůvodnil prof. Soukup 

vedoucí katedry mikroekonomie 

Závěr: 

VR oba návrhy jednomyslně schválila.  

 

Ad 6  Závěr VR 

Na závěr jednání VR děkan fakulty všem členům poděkoval za účast na VR v r. 2009, popřál 

příjemné prožití svátků vánočních a mnoho zdraví a úspěchů v r. 2009. Zároveň je pozval na 

malé pohoštění a k neformální diskusi o činnosti fakulty a dalších ekonomických tématech.  

 

Zapsal: Veber  

 


